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1. Ordförande öppnade mötet. 

2. Föregående mötes protokoll godkändes. 

3.   Kassören meddelade att vi har 36 597 kr i kassan ( 43 842 kr förra mötet) och 96 
 medlemmar varav 13 familjemedlemmar (94/13).  

4. MJ rapporterade från SFKs styrelsemöte bl a att två patrullkameror ska installeras på 
 raksträckorna av tävlingsbanan och att motionen om utökade öppettider på Ascotbanan 
 bearbetas vidare.  

5. Presenterades de sista detaljerna inför julfesten. Beslutades om medlemsmöte den 26 
 februari eller 5 mars nästa år. MJ kontaktar Kristina Anderson för en  redovisning av bl a 
 momsreglerna/startpeng. Föreslog KS att ändra “bäst gjorda häst” till “bäst presenterade 
 häst”. Inget beslut men vi fortsätter nästa år som hittills och UP letar sponsorer. AR åtar sig 
 att mejla tränare i lopp 5 varje tävlingsdag och påminna om presentationstävlingen. 
 
6. Lovade styrelseledamöterna att fundera på hur vi bäst värvar fler medlemmar. 

7. Diskuterades uppgifterna om försäljning av Jägersro. Inget nämndes om saken på SFKs 
 höstmöte. Diskuterades även SGs sportchefs ambitioner att dra in gratis hämtprogram samt 
 minska hästägarnas fria tillträde till galoppbanorna utom när egen häst startar. 

8. Diskuterades  förslaget om startbidrag som en väg att sänka hästägarnas kostnader och 
 metoder att höja allmänhetens intresse för galoppen för att locka fler till sporten.  

 Beslutades att  köpa 500 nya föreningskuvert, hälften mot förra inköpet, eftersom vi ska få 
 över fler utskick på mejl. Beslutades att första utskicket sker med “snigelpost” med 
 anmodan om medlemsinbetalning och information om medlemsaktiviteter med utlysande av 
 årsmötet. 

9. Nästa möte den 29 januari 2018 kl 18.30 på Stallcafeet. UP bokar. 

 

 

Bodil Brandoné   Monica Jansson 

sekreterare    ordförande 


